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Money rules the world 

Money rules the world. A lot of people spend more money than they earn. Most 

people balance their income and expenses. Some people save money either for an 

unexpected event or to invest it for profit. People who spend more money than they 

earn often do this by using their credit card carelessly. It is wiser to use a debit card 

which tells you when you reached your limit A lot of people like to pay in cash. When 

you need some cash urgently you can get it out of an ATM. Most service providers 

send you a bill at the end of the month. You can transfer the owed sum from your 

bank account to their bank account. If you buy from an online shop, you usually 

transfer money through your credit card. Sometimes you buy goods on instalments 

over a certain period. 

 

Geld regiert die Welt 

Geld regiert die Welt. Viele Leute geben mehr Geld aus als sie verdienen. Die meisten 

Menschen gleichen ihre Einnahmen und Ausgaben aus. Manche Menschen sparen 

Geld, entweder für ein unerwartetes Ereignis oder um es gewinnbringend zu 

investieren. Menschen, die mehr Geld ausgeben als sie verdienen, tun dies häufig, 

indem sie ihre Kreditkarte unachtsam verwenden. Es ist klüger, eine Debitkarte zu 

verwenden, die Ihnen sagt, wann Sie Ihr Limit erreicht haben. Viele Leute zahlen 

gerne in bar. Wenn Sie dringend Bargeld benötigen, können Sie es an einem 

Geldautomaten abholen. Die meisten Dienstleister senden Ihnen am Monatsende 

eine Rechnung. Sie können den geschuldeten Betrag von Ihrem Bankkonto auf deren 

Bankkonto überweisen. Wenn Sie in einem Online-Shop einkaufen, überweisen Sie 

normalerweise Geld über Ihre Kreditkarte. Manchmal kaufen Sie Waren in Raten 

über einen bestimmten Zeitraum.                                                                                     
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